

AWARD CITATION

- | | | |
|----|-------------------------------|--|
| 1. | Surname, name and middle name | SIRENKO PETR NIKOLAEVICH |
| 2. | Rank | Captain of intendant corps |
| 3. | Position and unit | Head of the finance provision, 905 separate wireline "Stanislav" Red Star order signals battalion. |

is recommended for order "RED STAR"

- | | | |
|-----|---|---|
| 4. | Birth year | 1898 |
| 5. | Nationality | Ukrainian |
| 6. | Party membership | None party member |
| 7. | Participation in the civil war and later in defence of USSR, in Patriotic war | Since 22.10.1941 on Southern, Stalingrad, Voronezh, 1st and 4th Ukrainian fronts. |
| 8. | Wounds and contusions | None |
| 9. | In Red Army service since | 22.10.1941 |
| 10. | Drafted by which induction station | Kharkov city military commissariat, Kharkov city. |
| 11. | Previous awards | None |
| 12. | Awardee's and his family permanent home address | <i>intentionally obscured</i> |

I. Brief and specific description of the personal feat or merits

During his assignment in the unit since 1943, he distinguished himself as a thorough and reliable worker. Being the head of the units finance provision, captain SIRENKO ensured all the personnel received their monetary provision and the units departments financial matters were settled in proper time. The financial book keeping is in excellent state. All the financial documentation is filled and processed in time. Never has there been any issues with finance matters and safekeeping of the money bills. SIRENKO is always willing to share his administrative experience with other intendant and military materiel sections. He actively participated in the campaign for preparing and promoting the use of war bonds among the personnel.

He deserves state award medal "RED STAR".

Commander of 905 separate wireline "Stanislav"
Red Star order signals battalion

19 May 1945

Lt. Colonel *signature* /RAKOV/



II. Conclusion of the superiors

HE DESERVES ORDER "RED STAR"

Head of the signalling troops of 4 Ukrainian front

Lt.General *signature* /N.MATVEEV/

29 May 1945

III. Conclusion of Army Military Council

IV. Conclusion of the Front Military Council

V. Conclusion of the award commission

VI. Award record

Bestowed with order "RED STAR" by the decree # 186/n issued by
4 Ukrainian front on 12 June 1945.

№ 410110

Все графы заполнять полностью

20

Наградной лист

1. Фамилия, имя и отчество СИРЕНКО Петр Николаевич.
2. Звание КАПИТАН ИНТЕНДАНТ. СЛУЖБЫ. 3. Должность, часть Начальник финансового доверия 905 Отд. ЛИИ. Станиславского ордена "Красной Звезды" Б-на Связи.
- Представляется к ордену "Красная Звезда"
4. Год рождения 1898 5. Национальность Украинец 6. Партийность Беспартийный
7. Участие в гражданской войне, последующих боевых действиях по защите СССР и отечественной войне (где, когда) с 22.10.41г. Южный, Сталинградский, Воронежский 1 и 4 Украинские фронты.
8. Имеет ли ранения и контузии в отечественной войне (когда, степень ранений, где) Не имеет.
9. С какого времени в КА с 22.10.41 года
10. Каким РВК призван Харьковским ГВК г. Харьков.
11. Чем ранее награжден (чей приказ № и дата) орден "Красное Знамя" Указ Президиума Верхов. Совета СССР от 2.11.44г. медаль "За оборону Сталинграда"
12. Постоянный домашний адрес представляемого к награждению и адрес его семьи

I. КРАТКОЕ, КОНКРЕТНОЕ УЗЛОЖЕНИЕ ЛИЧНОГО БОЕВОГО ПОДВИГА ИЛИ ЗАСЛУГ

За время пребывания в части с 1943 года отличается своей аккуратностью в работе. Работая начальником финансового снабжения капитан Сиренко своевременно обеспечивал денежным содержанием весь личный состав и хозяйственные нужды. Ведение финансового делопроизводства поставлено отлично. Все виды документов финансовой отчетности обрабатывались во время. За все время работы в части никаких недоразумений по финансированию, сборжению и хранению денежных знаков не было. Сиренко оказывал помощь своими знаниями по ведению учета и отчетности интендантского имущества и прочих материальных ценностей. Активно участвовал в кампании по подготовки и подписки на Военный Заем.

Достоин Правительственной награды ордена "Красная Звезда"



КОМАНДИР 905 ОТД. ЛИНЕЙНОГО СТАНИСЛАВСКОГО
ОТРЯДА "КРАСНОЙ ЗВЕЗДЫ" БАТАЛЬОНА СВЯЗИ
ПОЛПОЛКОВНИК *Т.К.* /РАКОВ/

19 мая 194*5* г. Командир (начальник) _____ (звание)

И
К
В
И
Ш
Д
О
П
Я
Л
Д

II. ЗАКЛЮЧЕНИЕ ВЫШЕСТОЯЩИХ НАЧАЛЬНИКОВ

Достоин награждения орденом "КРАСНАЯ ЗВЕЗДА"
Начальник Управления связи 4 УФ
Генерал-лейтенант в.о.
/Н.МАТВЕЕВ/

29
7 мая 1945г.

Командир (начальник) (звание)

194..... г.

III. ЗАКЛЮЧЕНИЕ ВОЕННОГО СОВЕТА АРМИИ

Командующий Армией (звание) Член Военного Совета (звание)

Начальник штаба (звание)

194..... г.

IV. ЗАКЛЮЧЕНИЕ ВОЕННОГО СОВЕТА ФРОНТА (ОКРУГА)

Командующий (звание) Член Военного Совета (звание)

194..... г.

V. ЗАКЛЮЧЕНИЕ НАГРАДНОЙ КОМИССИИ НКО

Председатель

- Члены { 1.
- 2.
- 3.

194..... г.

VI. ОТМЕТКА О НАГРАЖДЕНИИ

Приказом Войскам 4 Украинского фронта
№186 от 12 мая 1945г. награжден
Орденом Кр. Звезда
Медалью